

Aktiv Timring referat 2.4.24

Besøg af Marianne Bjørn

Vedr. byggegrunde/opbygning af gamle bygninger

Vi spørger ind til, om vi kan få hjælp til at se på, om jorden osv er ok på Birkmosevej 12-14.

Marianne melder tilbage, om kommunen kender til noget på grunden. Og hvad hjælp man kan få til sådanne projekter.

Vi skal have snakket med Sørvad Autoophug, **Mikkel tager fat i dem**, om de interesseret i noget samarbejde eller salg.

Hvad vil kommunen i forhold til vores landsby? Mikkel har sendt et høringssvar og bedt dem om, at vi mødes på midten/samarbejder. **Dette sendes til Marianne**, så hun er orienteret.

Marianne nævner det, som er meldt ud omkring skolerne i Herning Kommune, at der skal spares 14% for Timrings vedkommende. **Hun kæmper imod dette forslag**.

Nye veje, nye roller – Kommunen skal meget tidligt ud og involvere med borgerforeninger, skoler mv, så det ikke bare kommer som et krav senere, VI SKAL samarbejde om udfordringerne.

Nye måder at arbejde på, brugerinddragelse, fællesnævner osv., hvor vi kan hjælpe hinanden.

Flextrafik, der mangles stadig noget for de unge, så det kigges der ind i. Mikkel foreslår nabo-go, som **Marianne tog med retur**.

Vi meldte også tilbage, at udvalgene fx flextrafik skal se på, om det er de rigtige, som er med. Evt prikke til nogle, som kunne være relevant for et udvalg.

Hovedbestyrelsesmøde

Referat fra sidste gang

Trænerspire, Anders tager fat i Lene, om det er noget for dem med at mødes fx til jul eller andre tider, hvor de er hjemme fra efterskole og senere anden uddannelse. Punkt til næste møde.

Jessica har meldt ud, at hun ikke har tid til at være føl. Det er taget til efterretning og Tina har svaret tilbage på mail og sagt, at hun altid er velkommen.

Peter og Lars arbejder i, at der skal startes Dart op – Vi hører nærmere.

Det grønne område og oasen arbejdsdag 4.5. – **Mikkel putter i kalenderen**, så alle kan se det, ikk?

Mail fra kommunen, de er på vej med busskur og cykelholder ved torvet, og de ønsker måske at flytte vores infotavle.

Holdsport

Der kommer lidt fra **Mikkel** til lokalbladet.

DGI årsmøde og lad frivilligheden blomstre

Jeanette, Mette, Jonas og Peter drager afsted. **Jeanette melder til og opsamler v. Bauhaus kl. 16.00**

Borgmesterkontor i Vildbjerg

Vi har sendt indbydelsen videre til skole og dagtilbud, Lene, Birgitte og Charlotte, og Tina kan evt følge med en eller flere af dem. **Tina tilmelder.**

Kulturdag

Jeanette inviterer kulturudvalget til næste møde sammen med Mikkel.

Man kunne starte lige så stille med, at de kunne være landsbyværter for folk udefra.

Man kunne tale med dem om skolen, om de bruger det eller hvorfor de ikke bruger det.

Info om Billys fra Lars

Vi skal have besøg af Lars, vi inviterer ham til næste møde kl. 19, så vi alle får en intro til programmet.

Mette inviterer Lars.

Hjemmeside

Mikkel opretter you tube konto for at kunne lægge video op.

Facebook skal ændres til side, hvis det skal på hjemmeside, og udvalget vil ikke røre det lige nu.

Skal skolen have mulighed for at lægge noget på vores hjemmeside

De kan oprettes som udvalg inkl. dagtilbud, **det gør Mikkel.**

Hofor, solcellepark ude ved Svend Kirk

Mikkel tager fat i Niels og Lise samt Leo og Camilla omkring solceller og deres mening om dette, så vi kan se, om vi skal mødes med Gitte Dyrlund.

Samlingskraft

De giver penge til lokalbygninger og landskabskultur, så her kan søges penge.

DM uge 25

Vi kan ikke deltage.

Møde med Liga

Vi skal huske aflønning til næste år, så hun får samtidig med gymnastik.

Vil gerne noget andet end 10 turs kort, hvis det er muligt.

Vi har foreslået 3 mdrs betaling, pay and play, mobilepay – **Mikkel går i tænkeboks.**

Hun ønsker at holde fødselsdage og polterabend engang imellem

Vi sagde ok til, at hun kan gøre det for 4-500 kr for en time, og vi skal have 100 kr til halleje mv.

Hun ønsker sig måske TRX (elastikker) eller Pound Fit (pinde), vi afventer videre fra hende. **Tina sender mail til Liga med opdatering.**

Pump track

En specialbygget bane til løbehjul eller cykler. Udvalget skal startes op fra skolens side, vi afventer.

Holdleder og trænermøde med holdsport

Tirsdag den 13. august kl. 18-19, **Tina indkalder.**

Rally 22.6.

Tina spørg Ingrid og Kaj, om vi må stå hos dem med grill af pølser, øl og vand.

Repræsentantskabsmøde

Peter og Tina. **Tina tilmelder.**

Nye mødedatoer

13.8., dernæst første tirsdag i hver måned, **Tina indkalder.**